
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen 

 

Referat 

Mødet starter kl. 17.15 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
- Godkendt 
- Forslag fra Hannah og Cecilie som fremlægger forslag om gallafest på skolen 
- Pigerne skal ud på årgangen og fremlægge ideen 
- Elevrådet bakker op om initiativet  

 
2. Nyt fra elevrådet (15 min.) 

Orientering fra Formand og næstformand 
- Spisning i kantinen ift. at skulle sidde der i 10 minutter 
- Der er meget larm 

- Evt. bordfodbold eller spil på lærertorvet 
- Evt. benytte lidt af timen til spisning 
- Der ligger et dannelsesperspektiv i at bakke op om en spisekultur 
- Punktet skal på bestyrelsesmødet igen 
 

3. Styrket forældresamarbejde (35 min.) 
Opfølgning fra forældremøder 
- Det er godt at være to afsted ift. at kunne supplere hinanden. Positive 

tilbagemeldinger fra forældrene ift. baggrundsviden om eks. Skolebestyrelsen 
- Punktet medinddragelse blev italesæt.  

- Samba gav anledning til en fælles drøftelse  
- Tydelig kommunikation ift. at hjælpe til arrangementer 
- Evt. være tydelige omkring hvordan forældrene kan hjælpe til ved diverse tiltag så 

som løb, åben skole mv.  
-  
STUK (ministeriets tilsyn) – indsatsområde 

SKOLEBESTYRELSEN  
Mandag den 24/10 2022 kl. 17.15 – 19.30  

 

Personalerummet på Peter Willemoesskolen  

 
Deltagere: Thomas Pedersen, Heidi Jensen, Christina Lønberg Sørensen, Tanja Clausen, , 
Zainab Abdullah, Simon Sten Asmussen, Lasse Tajmer, Christina Anita Christiansen, Rikke 
Strandby Madsen(suppleant), Kirstine Lykke Raben 
 
Afbud:  Charlotte Jorck Heide-Jørgensen, Jannie Sandholt Jensen, Michael Ribau-Storm, 
Allan Khouja (8A, formand) 
 
Elevrådsrepræsentanter:), Per Brodersen (6B) 
 

 



 
 
 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen Side 2 af 3 

- Der er lavet et forløb ift. parallelsamfundsproblematikker. På torsdag er der en 
workshop ift. demokratiske dannelsesfællesskaber og senere kommer der en 
workshop om styrket forældresamarbejde 

-  
 

Udvælgelse af kommende fokusområder 
 
- Skolebestyrelsen skal have et punkt på til det første ift. at bakke op om klassearr. 

- Evt. 4 x fredagscafe. I de store klasser skal  eleverne være med til at bestemme 
indholdet 

- Elevrådet tager punktet med  
- Gerne med fremvisning af udvalgte emner eller områder  
- Evt. møde med ”Børn og forældre” til et bestyrelsesmøde 
-  
Strukturen omkring forældremøder 
- Skal dette gentænkes – evt. deltagelse online 
 

4. Økonomi (10 min.) 

Status og Delopfølgning ift. budget 
- Den største post har været udgifter ifm. Lærere som har fundet andet arbejde 
- Punktet omkring nye tavler i klasserne vedtages efter 1. januar 2023 
- Alt i alt følges budget og der regnes med, at der bliver afdraget lidt på underskuddet. 

  
 

5. Resultater af nationale test (30 min.) 

Thomas gennemgår de overordnede resultater fra de nationale test 

- Resultaterne er fra sidste år 

- Testens opbygning fra adaptive  

- De nye test er opbygget lineær. Der skal kun testes i dansk og matematik i 

overgangsperioden frem til 2026 

- Der spores bla. en positiv udvikling i dansk læsning i 2. klasse 

- Vi score højt i forhold til den socioøkonomiske faktor 

- Generelt er der en positiv udvikling ift. læsning 

- Øget opmærksomhed på matematikken  

  

 

6. Forældrehenvendelse omkring badning (20 min) 

- Charlotte har fået en forældrehenvendelse vedr. badning med underbukser 

- Punktet har været på personalemøde 

- Punktet skal på igen til næste møde. Princip for badning sendes med som bilag 

-  

7. Orientering fra: (5 min.) 

a. Ledelse 

Legepladsprojekt 

- Bevilling fra Kompan ift. at få 50.000 kr. samt 80.000 kr. fra forvaltningen skal 

bruges på nye legeredskaber. Dette er ikke en del af det store legepladsprojekt.  

- Der er ansøgt til Nordea Fonden til ”Eventyrstien”. Der er tilsagn fra forvaltningen 

om at de betaler halvdelen. Svar på projektet kommer i december måned. 

- Thomas har været til rettighedsrådsmøde i København i FN-bygningen. Der er 

udarbejdet en projektplan med temaerne klima og rettigheder herunder 

affaldssortering.  



 
 
 Kontaktperson: Pia Hindborg Andersen Side 3 af 3 

- DRp4 har lavet et interview  

- Johan og eleverne fra 5. årg. kommer og fortæller om trafikcykelbanen 

 

b. Formand 

Referat:  

Udgår 

 

c. Personale 

Referat: 

 

8. Eventuelt (5 min.) 
- Det er bemærket at ”Kys og kør”-banen er blevet malet op 
 
Næste møde: Gentænke og diskussion omkring spisesituationen i kantinen 
 
Badning: Punktet skal på igen til næste møde. Princip for badning sendes med som bilag 

Evt. punkt på bestyrelsesmøde ift. Rettighedsrådet og projektplan 

 
Der er ansat en ny lærer i naturfagsstillingen -  Majbritt i stillingen 
Der er lavet et stillingsopslag til en pædagogstilling  


